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Zápis z volební konference konané dne 17. 6. 2019 

  

1. Předseda ÚS Zdeněk Novotný zahájil konferenci a přivítal hosty. 

  

2. Volba pracovních komisí: mandátová – PhDr. Jaromír Matýsek  

                                                                       Zdislava Šotková 

                                                                       Marek Vjačka  

                                                     volební  - Ing. Jarmila Mrázková 

                                                                       Ing. Anna Hálová 

                                                                       Roman Mikolajek 

                                                   návrhová – Pavel Ráček  

                                                                        Ludmila Müllerová 

                                                                        Josef Vybíral 

  

3. Předseda ÚS Zdeněk Novotný, přednesl zprávu o činnosti za roky 2015 – 2019. 

  

4. Zpráva o hospodaření k 31. 10. 2018 a návrh rozpočtu na rok 2019 přednesla 

hospodářka ÚS Marie Zýskalová. 

  

5. Zprávu kontrolní komise o výsledku hospodaření ÚS ČZS Ostrava za období roku 2018 

předložil delegátům předseda kontrolní komise Jan Kuboschek, který konstatoval, že 

mu hospodaření za listopad a prosinec 2018 i po několika urgencích, nebylo 

hospodářkou předloženo.  

  

1.       Jako host vystoupila: hlavní ekonomka ČZS  - Monika Korbová, která se hlavně vyjádřila 

k neutěšené situaci v hospodaření ÚS ČZS. V roce 2014 zmizelo z účtu 111 000,- Kč. Jako 

jediné ÚS v republice nemáme dodanou žádnou účetní závěrku a pokud byla dodaná, tak byla 

špatně. Upozorňovala předsedu Zdeňka Novotného a hospodářku Marii Zýskalovou  na situaci, 



ale odezvu od předsedy nedostala a hospodářka odpověděla hanlivým dopisem. Předseda 

Zdeněk Novotný neuzavřel s hospodářkou hmotnou  

zodpovědnost. Předseda mi na dotaz, jak je to možné odpověděl, že to přece řeší stanovy. 

  

2.      Delegáti územní konference neschvalují revizi účetnictví ÚS, auditorskou firmou, za roky 

2015, 2016, 2017, 2018.  

Hlasování: Pro - 30, proti - 0, zdržel se - 0. Návrh byl přijat 

  

3.      Jako host vystoupil: místopředseda ČZS Kubesa Stanislav, který zhodnotil dobrou práci ÚS 

hlavně s mládeží. Popřál novému vedení ÚS hodně úspěchů v práci. 

  

4.      Zpráva mandátové komise: přítomno:     30 delegátů + 6 hostů 

                                                            celkem:  36 přítomných 

Územní konference je usnášení schopná. 

Za mandátovou komisi: 

PhDr. Jaromír Matýsek, Zdislava Šotková, Marek Vjačka. 

Volba členů Územní rady, Územního sdružení, předsedy kontrolní komise, 

a předsedy ÚS, bude provedena aklamací. 

  

Hlasování: Pro - 30, proti - 0, zdržel se - 0. Návrh byl přijat 
 


